

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 29-10-2025 11:12:31 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 29-10-2025 11:12:31 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of BANK AL ETIHAD cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 20-11-2025 at Webex to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة بنك الإتحاد دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 20-11-2025 الساعة 11:00 في Webex وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Merging of the Company or its incorporation	دمج الشركة او اندماجها
First: To approve the merger of Investbank (the merged company) with Bank al Etihad (the merging company), in accordance with the terms and information specified in the merger agreement, including the effective date of the final merger. Second: To authorize the Chairman of the Board or the Chief Executive Officer to complete all procedures related thereto, in compliance with the provisions of the Jordanian Companies Law, the Jordan Securities Law, and the Banking Law.	أولاً: الموافقة على اندماج البنك الاستثماري (شركة مندمجه) مع بنك الإتحاد (شركة دامجته)، ووفقاً للشروط والبيانات المحددة في عقد الاندماج بما في ذلك التاريخ المحدد للدمج النهائي. ثانياً: تفويض رئيس مجلس الإدارة أو الرئيس التنفيذي باستكمال كافة الإجراءات المتعلقة بذلك وبما يتفق واحكام قانون الشركات الأردني وقانون الأوراق المالية وقانون البنوك.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sora Alayoub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sora Alayoub